
 

 

 

 

 

RESUM REUNIÓ ALCALDIA DE TARRAGONA I AAVV CALA ROMANA 

 

 

Ahir dia 7 de setembre de 2022, representants de la Junta de la AAVV de Cala Romana es van 

reunir amb l'Alcalde de Tarragona, el Sr. Pau Ricomà, el Regidor d'Urbanisme, el Sr. Xavier 

Puig, la Regidora de Seguretat, la Sra. Cristina Guzmán, la Regidora d'Esports, la Sra. Maria José 

López García i els tècnics municipals Albert Melendo i Nuria Pallarés. 

L'Alcalde va iniciar la reunió felicitant a l’AAVV de Cala Romana per la renovació de la nova 

Junta i ens va recordar les diverses actuacions que s'han dut a terme fins a aquest moment i 

altres en les que estan treballant. Concretament, va ressaltar:  

• Col·locació del semàfor en la N-340 i en la zona de la Savinosa amb la intenció de reduir la 

velocitat en aquest tram,  

• Instal·lació de càmeres lectores de matrícules i que també tindran un efecte dissuasiu de la 

delinqüència  

• Adequació de la canalització de EMATSA,  

• La neteja de la Platja després del temporal Gloria en col·laboració amb voluntaris, entitats i 

veïns. El Pla de resiliència de la Platja Llarga encarregat al tècnic i expert en dinàmiques del 

litoral Ciscu Roig i un estudi dels corrents de la mar al departament de Costas del Ministeri i 

que hauria de ser el full de ruta per a implementar millores urbanístiques i adequació a l'accés 

de la Platja Llarga. 



• Ens traslladen que hi ha dos grans projectes de competència europea i del Govern d'Espanya 

que afecten directament la nostra zona. Un d'ells, és la presentació d'un Next Generation en 

Turisme sostenible que té com a objecte connectar des del Serrallo fins a la rotonda de 

l'Arrabassada (Sol Ric) i que s'unirà al projecte del Ministeri de Foment que connectarà per la 

N-340 des d'aquest punt fins a la Mora. Aquest últim projecte ens el van ensenyar durant la 

reunió i sortirà a informació pública el mes d'octubre amb la finalitat de poder presentar 

al·legacions. Es tracta d'un espai d'uns 5 metres on es col·locarà una zona de vianants, de carril 

bici amb bancs i arbres per a unir la zona de Llevant amb el centre de Tarragona i connectar 

tota la costa. 

• Hem coincidit en la necessitat d'obrir l'accés de l'AP-7 per la rotonda de la Mora 

• També coincidim en la necessitat  de buscar una solució de manera urgent al pas de les 

mercaderies perilloses per l'interior. En aquest punt hem acordat reunir-nos amb Ricard 

Mestre, membre de la Comissió de creada pel Ministeri per a traslladar-li la nostra inquietud i 

urgència en la cerca d'una solució concreta. 

• Respecte de la situació del projecte previst per part de la Generalitat en la Ciutat de Repòs, 

els hem informat que estem pendents de reunir-nos amb el Departament de Drets Socials de 

la Generalitat per a entendre el moment del procés d'adjudicació de l'Alberg i treballar, en el 

cas que ja estigui adjudicat, en la recerca de solucions concretes que responguin a les 

necessitats de la nostra comunitat. En aquest punt, des de la AAVV hem convidat a l'Alcalde i el 

seu equip, a treballar conjuntament en solucions a les reclamacions i necessitats dels nostres 

veïns posant l'accent en el centre de dia, zones esportives municipals i un centre cívic on poder 

realitzar activitats de formació, reunions o altres. Totes dues parts hem mostrat una actitud 

positiva per a buscar el consens i sol·licitar a la Generalitat que escolti les nostres demandes. 

A més, durant la reunió es van tractar totes les reclamacions i necessitats d'adequació i millora 

del nostre barri i, a falta d’una figura de coordinador de districte, es va acordar treballar amb 

cadascuna de les persones competents del Consistori.  

A continuació, passem a resumir les nostres peticions i la resposta dels representants del 

Govern local:  

1. Mobilitat i accessibilitat:  

1.1. Urbanitzar Cala Romana: adequar les voreres, clavegueram i soterrament de les línies. 

1.2. Única adreça al carrer Tramuntana (permetre la baixada, però no la pujada) 

1.3. Organitzar la circulació interna de Cala Romana 

1.4. Millora de l'accessibilitat en tot el barri i adequar l'entrada de la platja llarga per a 

persones amb mobilitat reduïda. Adequar la zona de les dutxes i la Font de peus, les escales 

d'accés i treure l'altaveu de la platja. 

1.5. Millora en l'afluència d'autobusos (línia 11-12 i 13) i la coordinació dels horaris i iniciar 

l'horari dels autobusos a les 6.00 am i no a les 7.00 am com és actualment.  

En els temes de mobilitat interna, esperen una proposta per part nostra del flux de trànsit i 

direccions sobre el que realitzaran estudi tècnic. Fem  petició de guals reductors de velocitat al 

carrer del sol, la Cota i Tramuntana. Estudiaran el limitar únicament de sortida el carrer H per a 

evitar el trànsit i la velocitat en aquest carrer.  



Treballaran per a millorar l'accessibilitat de la Platja Llarga i de totes les reclamacions 

sol·licitades. Albert Melendo, tècnic de l'Ajuntament recuperarà l'estudi econòmic sol·licitat a 

Endesa per a soterrar les línies elèctriques i poder, més endavant, valorar conjuntament amb 

l'Ajuntament la forma de  finançament de l'obra per part del consistori i la nostra comunitat.  

2. Seguretat  

Els hem traslladat la falta de seguretat en el nostre barri i la urgència d’ augmentar el control 

policial als nostres carrers. Ens han anunciat que aquest mes s'instal·len les càmeres de control 

i lectors de matrícules. Finalment es col·loquen 20 càmeres.  

S’augmentarà el control de patrulles de seguretat en la zona de Cala Romana i de la zona de la 

platja de Els Capellans. 

Ens emplacem a fer reunions de seguiment per a treballar en la millora contínua d'aquest 

punt. 

Sol·licitaran informació a Medi Ambient de les zones d'actuació dels caçadors i els seus vedats, 

per a informar els veïns. Possibilitat de establir un dispositiu especial 

3. Neteja i residus  

3.1. Volem incrementar la neteja de l'entrada a la platja, de la font, de l'únic parc que 

tenim.  

3.2. Estan fallant l'obertura dels contenidors amb targeta 

3.3. Canvi dels punts d'informació i de la nomenclatura dels carrers  

Ens han emplaçat a reunir-nos amb Jordi Fortuny i per donar sortida a aquest reclam. Es 

revisarà el funcionament de la font i les dutxes, els problemes de salubritat que generen. 

També ens han anunciat que hem duplicat la recollida selectiva de material reciclat i els hem 

emplaçat al fet que compleixin amb el compromís que tingui un benefici per als veïns en els 

impostos municipals tal com ens havien comunicat. 

Sobre les possibles plagues de paneroles, ens donen persona de contacte per a avisar i activar 

brigada de desinfecció. Jordi Fortuny 

4. Parcs i Jardins 

4.1. Millora de l'entrada de Cala Romana (les dues ) 

4.2. Millora del parc de Cala Romana i de l'accessibilitat. 

4.3. Neteja de la zona del Pinaret (on abans se celebraven les misses) 

En aquest punt, ja estan treballant en la millora de les dues entrades de Cala Romana. Ens 

col·locaran un tòtem amb el nostre nom i uns arbres perquè puguin ser il·luminats en 

festivitats concretes.  

La neteja i il·luminació de les zones dels parcs i jardins també es revisarà i s'afegeix una zona 

d'equipaments esportius al parc del carrer Tramuntana.  

També valoraran la millora i adequació de l'espai municipal que hi ha al costat de la riera i la 

neteja d'aquesta. 



5. Il·luminació 

5.1. Millorar la il·luminació, sobretot, en zones de carrers on no hi ha i és perillós transitar 

durant les hores de foscor. 

5.2. Comptar amb llums de nadal en Cala Romana.  

Comptem amb el compromís d'aquesta millora. I, concretament, davant la queixa de la falta 

d'execució per part de la EPP, podrem enviar directament fotos d'aquelles zones que cal 

millorar i per tal de que actuïn amb major celeritat. 

6. Ajudes per a desenvolupar accions concretes 

6.1.  Sostenibilitat: ens agradaria poder llançar una campanya amb els nostres joves per a 

conscienciar als veïns sobre el reciclatge i sobre els que tenen mascotes. 

6.2. Festa de Santa Marina (18 de juliol) : Poder organitzar conjuntament activitats. 

6.3. Comptar amb zona d'exercici per a gent gran (possible zona en un espai municipal) 

6.4. Servei de restaurant/bar/xiringuito en la zona de la platja  

6.5. Centre Cívic: en l'actualitat compartim un centre cívic del qual no tenim claus perquè el 

gestiona la Federació i utilitzem el Tennis Tarragona per a aquestes activitats. Necessitem un 

lloc per a fer formacions i per a comptar amb un domicili soci i fiscal. 

6.6. Recuperar la figura del Regidor de Districte 

El tema del xiringuito de la Platja Llarga i els accessos depèn d'Eva Miquel amb qui haurem de 

reunir-nos per a buscar solucions i ens ajudaran a aconseguir augmentar la subvenció per a 

poder organitzar les activitats que els hem traslladat que volem fer. 

A més, hem presentat un informe d'actuacions i els hem informat sobre:  

- Gestions per a reunir-nos amb la Generalitat i que ens informi de la situació del 

projecte NG per a la construcció d'un alberg de la xarxa  Xanascat 

- Adhesió a la plataforma de Mercaderies alternatives per un carril de l'interior 

- Adhesió a la CET 

- Suport a la iniciativa de l'Aj. perquè obrir un accés a l'AP-7 des de la Mora 

- Situació del POUM i de la Budallera com a camí d'accés directe i connexió entre barris. 

 

Per part nostra, ens organitzarem a nivell intern per a portar un seguiment en el compliment 

dels compromisos per a anar informant dels avanços. 

 

MÉS INFORMACIÓ  

info@calaromana.com  ·  www.calaromana.com 

La Junta AAVV Cala Romana  



 

 

 

 

 

 

RESUMEN REUNIÓN ALCALDIA DE TARRAGONA Y AAVV CALA ROMANA 

 

 

Ayer día 7 de septiembre de 2022, representantes de la Junta de la AAVV de Cala Romana se 

reunieron con el Alcalde de Tarragona, el Sr. Pau Ricomà, el Concejal de Urbanismo, el Sr. Xavier 

Puig, la Concejal de Seguridad, la Sra. Cristina Guzmán, la Concejal de Deportes, la Sra. Maria 

José López García  y los técnicos municipales Albert Melendo y Nuria Pallarés. 

El Alcalde inició la reunión felicitando a la AAVV de Cala Romana por la renovación de la nueva 

Junta y nos recordó las diversas actuaciones que se han llevado a cabo hasta este momento y 

otras en las que están trabajando. Concretamente, resaltó:  

• Colocación del semáforo en la N-340 y en la zona de la Savinosa con la intención de 

reducir la velocidad en ese tramo,  

• Cámaras lectoras de matrículas y que también tendrán un efecto disuasorio de la 

delincuencia,  

• Adecuación de la canalización de EMATSA,  

• La limpieza de la Playa después del temporal Gloria en colaboración con voluntarios, 

entidades y vecinos, el Plan de resiliencia de la Playa Larga encargado al técnico y 

experto en dinámicas del litoral Ciscu Roig y un estudio de las corrientes del mar al 

departamento de Costas del Ministerio y que debería ser la hoja de ruta para 

implementar mejoras urbanísticas y adecuación al acceso de la Playa Larga. 



• Nos trasladan que hay dos grandes proyectos competencia europea y del Gobierno de 

España que afectan directamente a nuestra zona. Uno de ellos, es la presentación de un 

Next Generation en Turismo sostenible que tiene como objeto conectar desde el 

Serrallo hasta la rotonda de l'Arrabassada y que se unirá al proyecto del Ministerio de 

Fomento que conectará por la N-340 desde ese punto hasta la Mora. Este último 

proyecto nos lo enseñaron durante la reunión y saldrá a información pública en el mes 

de octubre con el fin de poder presentar alegaciones. Se trata de un espacio de unos 5 

metros donde se colocará una zona de peatones, de carril bici con bancos y árboles para 

unir la zona de Llevant con el centro de Tarragona y conectar toda la costa. 

• Hemos coincidido en la necesidad de abrir el acceso de la AP-7 por la rotonda de la Mora  

• También coincidimos en la necesidad de buscar una solución de forma urgente al paso 

de las mercancías peligrosas por el interior. En este punto hemos acordado reunirnos 

con Ricard Mestre, miembro de la Comisión de creada por el Ministerio para trasladarle 

nuestra inquietud y urgencia en la búsqueda de una solución concreta. 

• Respecto de la situación del proyecto previsto por parte de la Generalitat en la Ciutat 

de Repòs, les hemos informado de que estamos pendientes de reunirnos con el 

Departament de Drets Socials de la Generalitat para entender el momento del proceso 

de adjudicación del Albergue y trabajar, en el caso de que ya este adjudicado, en la 

búsqueda de soluciones concretas que respondan a las necesidades de nuestra 

comunidad. En este punto, desde la AAVV hemos invitado al Alcalde y su equipo, a 

trabajar conjuntamente en la búsqueda de soluciones concretas que den respuesta a las 

reclamaciones y necesidades de nuestros vecinos haciendo hincapié en el centro de día, 

zonas deportivas municipales y un centro cívico donde poder realizar actividades de 

formación, reuniones u otras. Ambas partes hemos mostrado una actitud positiva para 

buscar el consenso y solicitar a la Generalitat que escuche nuestras demandas. 

Además, durante la reunión se trataron todas las reclamaciones y necesidades de adecuación y 

mejora de nuestro barrio y, a falta de una figura de coordinador de distrito, se acordó trabajar 

con cada una de las personas competentes del Consistorio.  

A continuación, pasamos a resumir nuestras peticiones y la respuesta de los representantes 

del Gobierno local:  

1. Movilidad y accesibilidad:  

1.1. Urbanizar Cala Romana: adecuar las aceras, alcantarillado y soterramiento de las 

líneas. 

1.2. Única dirección en la calle Tramontana (permitir la bajada, pero no la subida) 

1.3. Organizar la circulación interna de Cala Romana 

1.4. Mejora de la accesibilidad en todo el barrio y adecuar la entrada de la playa larga 

para personas con movilidad reducida. Adecuar la zona de las duchas y el lavadero 

de pies, las escaleras de acceso y quitar el altavoz de la playa. 

1.5. Mejora en la afluencia de autobuses (línea 11-12 y 13) y la coordinación de los 

horarios e iniciar el horario de los autobuses a las 6.00 am y no a las 7.00 am como 

es actualmente.  



En los temas de movilidad interna, esperan una propuesta por nuestra parte del el flujo de 

tráfico y direcciones sobre el que realizarán estudio técnico. Atienden la petición de badenes 

reductores de velocidad en la calle del sol, la Cota y Tramontana. Estudiarán el limitar 

únicamente de salida la calle H para evitar el tráfico y la velocidad en dicha calle.  

Trabajarán para mejorar la accesibilidad de la Playa Larga y de todas las reclamaciones 

solicitadas. Albert Melendo, técnico del Ayuntamiento recuperará el estudio económico 

solicitado a Endesa para soterrar las líneas eléctricas y poder, más tarde, valorar 

conjuntamente con el Ayuntamiento la forma de reparto en la financiación de la obra por 

parte del consistorio y nuestra comunidad.  

2. Seguridad  

Les hemos trasladado la falta de seguridad en nuestro barrio y la urgencia en aumentar el control 

policial en nuestras calles. Nos han anunciado que este mes se instalan las cámaras de control y 

lectores de matrículas. Finalmente se colocan 20 cámaras.  

Aumentaran el control de patrullas de seguridad en la zona de Cala Romana y de la zona de la 

playa de Els Capellans. 

Nos emplazamos a hacer reuniones de seguimiento para trabajar en la mejora continua de este 

punto. 

Solicitan información a Medio Ambiente de las zonas de actuación de los cazadores y sus cotos, 

para informar a los vecinos. 

3. Limpieza y residuos:  

3.1. Queremos incrementar la limpieza de la entrada en la playa, de la fuente, del único 

parque que tenemos.  

3.2. Están fallando la apertura de los contenedores con tarjeta 

3.3. Cambio de los puntos de información y de la nomenclatura de las calles  

Nos han emplazado a reunirnos con Jordi Fortuny y que de salida a este reclamo.  Se revisará el 

funcionamiento de la fuente y las duchas, los problemas de salubridad que generan 

También nos han anunciado que hemos duplicado la recogida selectiva de material reciclado y 

les hemos emplazado a que cumplan con el compromiso de que tenga un beneficio para los 

vecinos en los impuestos municipales tal y como nos habían comunicado. 

Sobre las posibles plagas de cucarachas, nos dan persona de contacto para avisar y activar 

brigada de desinfección 

4. Parques y Jardines 

4.1. Mejora de la entrada de Cala Romana (las dos ) 

4.2. Mejora del parque de Cala Romana y de la accesibilidad. 

4.3. Limpieza de la zona de El Pinaret (donde antes se celebraban las misas) 

En este punto, ya están trabajando en la mejora de las dos entradas de Cala Romana. Nos 

colocaran un tótem con nuestro nombre y unos árboles para que puedan ser iluminados en 

festividades concretas.  



La limpieza e iluminación de las zonas de los parques y jardines también se va a revisar y se 

añade una zona de equipamientos deportivos en el parque de la calle Tramontana.  

También valorarán la mejora y adecuación del espacio municipal que hay al lado de la riera y la 

limpieza de la misma. 

5. Iluminación 

5.1. Mejorar la iluminación, sobre todo, en zonas de calles donde no hay y es peligroso 

transitar durante las horas de oscuridad. 

5.2. Contar con luces de navidad en Cala Romana.  

Contamos con el compromiso de esta mejora. Y, concretamente, ante la queja de la falta de 

ejecución por parte de la EPPP, podremos enviar directamente fotos de aquellas zonas que hay 

que mejorar y que actúen con mayor celeridad. 

6. Ayudas para desarrollar acciones concretas 

6.1.  Sostenibilidad: nos gustaría poder lanzar una campaña con nuestros jóvenes para 

concienciar a los vecinos sobre el reciclaje y sobre los que tienen mascotas. 

6.2. Fiesta de Santa Marina (18 de julio) : Poder organizar conjuntamente actividades. 

6.3. Contar con una zona de ejercicio para personas mayores (posible zona en un lugar 

municipal) 

6.4. Servicio de restaurante/bar/chiringuito en la zona de la playa  

6.5. Centro Cívico: en la actualidad compartimos un centro cívico del que no tenemos 

llaves pues lo gestiona la Federación y utilizamos el Tennis Tarragona para estas 

actividades. Necesitamos un lugar para hacer formaciones y para contar con un 

domicilio socio y fiscal. 

6.6. Recuperar la figura del Concejal de Distrito 

El tema del chiringuito de la playa larga y los accesos depende de Eva Miquel con quien 

deberemos de reunirnos para buscar soluciones y nos ayudarán a conseguir aumentar la 

subvención para poder organizar las actividades que les hemos trasladado que queremos hacer. 

Además, hemos presentado un informe de actuaciones y les hemos informado sobre:  

- Gestiones para reunirnos con la Generalitat y que nos informe de la situación del 

proyecto NG para la construcción de un albergue de la red Xanascat 

- Adhesión a la plataforma de Mercancías alternativas por un carril del interior 

- Adhesión a la CET 

- Apoyo a la iniciativa del Ayto. para que abrir un acceso a la AP-7 desde la Mora 

- Situación del POUM y de la Budallera como camino de acceso directo y conexión entre 

barrios. 

 



Por nuestra parte, nos organizaremos a nivel interno para llevar un seguimiento en el 

cumplimiento de los compromisos para ir informando de los avances. 

 

MÁS INFORMACIÓN  

info@calaromana.com 

www.calaromana.com   

La Junta AAVV Cala Romana  
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